
Påminnelse efter förfrågan, om ni behöver fler taggar till portarna så ska ni
vända er till Brandbergens låshörna. Kostnaden får ni själva stå för. 

Tele2 har köpt upp Comhem men 
allt kommer att fortsätta som 
vanligt för oss boenden. Vi behöver
inte göra något  Se ytterligare 
information från Tele2 som finns 
på informationstavlorna samt på 
hemsidan.  

Styrelsen har fått förfrågan om lån av 
föreningens lokal för barnkalas. Vi 
kommer inte att låna ut lokalen ännu 
p.g.a Covid-19-smittan. Vi får avvakta
tills efter sommaren och ge besked. 
Man får hoppas att vaccineringen då 
har gett resultat till det bättre av 
smittan.  

Vi har haft ett flertal trasiga rörledningar nere i kulvertarna som har lagats 
provisoriskt. Därför har föreningen anlitat en konsult för att undersöka 
samtliga rörledningar i kulvertarna. Troligtvis så kommer stambyte att 
tidigareläggas än vad som varit planerat. Det blir i längden dyrt att bara 
lappa och laga. 

 Nyhetsblad    Maj
                                                                                        

Nu är det dags igen. Lördag 8/5 och Söndag 9/5 så kommer en 
gropsopscontainer stå uppställd på bollplanen Vallav 205. Mellan 10-12 båda 
dagarna kan man slänga sina grovsopor. OBS!! Som vanligt är det förbjudet att
slänga el-utrustning, färg, kemikalier, bildäck, batterier och vitvaror. Ställ inget
utanför container när det är stängd och låst, tack!

       

                                                       

Nu kommer HSB Mark att börja med vårarbetet på våra gårdar. I samband med kommande 
marksyn ska det inventeras var vi ska plantera eventuellt nya träd då vi tyvärr hade många 
döda träd på bl a gård 5 som behövde tas ner i december. 

                                                            

Påminner om att årets föreningsstämma kommer att hållas enbart
genom post/e-poströstning. 

Det är viktigt att ni fyller i röstsedlarna som kommer att delas ut i
brevlådorna. 


